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Celebració del 15è. aniversari, dissabte dia 1 de febrer 

La Penya Blau-grana, l'entitat més 
important pel que fa al número de socis 

La Penya Barcelonista de Mollet és a princi-
pis d'aquest any la primera entitat de la localitat 
quan a nombre de socis. Aquesta es va fundar a 
l'any 1971, però des de fa només tres anys amb 
l'entrada de la nova Junta directiva, el nombre 
de socis ha crescut espectacularment De dos-
cents i escaig ha pujat actualment a vuit-cents la 
quantitat de molletencs apuntats a la Penya. 

«L'Actualitat» ha entre-
vistat al president de l'enti-
tat, Emili Creus i Sauri, 
que amb vuit persones més 
formen la junta. Aquests 
són, dos vicepresidents, un 
sot-secretari, un tresorer, 
un contador i dos vocals. 
Segons Creus la nova 
Junta està composta per 
gent més jove que la de 
l'anterior i per això li dóna 
un caire diferent A més 
que una de les raons de 
l'èxit de l'augment de socis 
és que durant aquest 
trienni, la quota anual s'ha 
mantingut sempre en qua-
tre-centes pessetes. També 
cal destacar segons el seu 
president que l'organitza-
ció administrativa és gai-
rebé perfecta ja que totes 
les dades dels socis es fan 
per ordinador. De la cin-
quantena d'entitats de tot 
tipus que hi ha a la locali-
tat, la Penya del Barça és 
actualment la més impor-
tant quan a gent associada 

. i també cal dir que és de les 
que es mou més quan a la 

realització de diverses tas-. 
ques. En primer lloc la 
Penya promou excursions 
pels socis i no socis, sem-
pre amb la intenció de fer 
cultura. Com per exemple 
aquest any passat es van 
posar tres autobusos per 
anar a veure el museu del 
JBarça al Camp Nou., 
També aquesta entitat 
molletana sempre està dis-
posada a col·laborar en les 
tasques esportives de la 
localitat sempre que els li 
ho demanin. Segons Creus 
ha dit a «L'Actualitat»: 
«Estem viuculats a l'es-
port molletene». Tal com 
ens manifestava el mateix 
president «Dintre de la 
campanya de promoció 
que estem fent de la 
Penya, intentem assolir 
dos objectius, plegats. Es 
a dir, fomentar el barce-
lonisme, sense oblidar 
que som gent de Mollet 
Volem aconseguir les 
dues coses i em sembla 
que ho estem aconse-
guint com és qjuntar a la 

gent que els hi agrada tot 
allò relacionat amb el 
barça i els que se senten 
del poble de Mollet». 

La Penya Barcelonista 
participa des de fa anys en 
algunes activitats extra-
esportives. Com poden ser 
el «Carnestoltes», que 
enguany hi seran presents 
amb dues carrosses que 
portaran regals per a la 
quitxalla. La Penya també 
patrocina un programa 
infantil que es diu «La 
xocolata desfeta» a l'emis-
sora municipal «Ràdio 
Mollet». Des de què exis-
teix l'actual Junta Direc-
tiva ja fa tres anys, s'ha 

celebrat cada any una 
Festa Barcelonista per a 
celebrar l'aniversari. 
Enguany l'I de febrer es 
celebra la festa del quinzè 
aniversari, que tindrà lloc a 
dos quarts de deu del ves-
pre a un conegut restaurant 
de Mollet El programa de 
la Festa consta d'un sopar 
espectacle i ball amb 
orquestra. Hi haurà l'ac-
tuació de l'humorista Ra-
mon i la presència d'al-
guns dels membres de la 
segona expedició Caixa de 
Barcelona a l'Everest 
Així mateix l'avi del Barça 
visitarà als assistents. Val 
a dir que el President de la 

Penya del Reial Club 
Espanyol, sr. Fernàndez 
també serà al sopar. A més 
d'altres entitats esportives 
de Mollet i de penyes bar-
celonistes de diverses loca-
litats com Parets, Sta. 
Perpètua, Montmeló, 
Breda, Sant Feliu de Guí-
xols, Cardedeu entre d'al-
tres. En total s'espera 
arribar al voltant de 400 
persones assistents i 
aquest any com a novetat 
hi ha l'assistència de 30 
nens i nenes. Val a dir que 
hi haurà regals per tothom 
i sorteigs. 

Per qüestions d'obres publiques 

Carme Coll s'entrevista amb el Conseller 
L'alcaldessa Carme Coll i el regidor de l'ajun-

tament de Mollet, Fernando Jiménez es van reu-
nir divendres dia 24 amb el Conseller de Política 
Territorial i Obres Públiques, Xavier Bigatà per 
a parlar de diversos temes relacionats amb la loca-
litat En primer lloc es va tractar el tema de la cons-
trucció del col·legi d'EGB al barri de la Plana 
Lladó. 

En principi segons el 
Pla Quatriennal de la 
Generalitat la construcció 
d'aquest és pel 1987, però 
en cas de que es vulgués 
avançar les obres caldria 
un conveni entre el Consis-
tori molletene i les Conse-

lleries d'Obres Públiques i 
Ensenyament de la Gene-
ralitat Això darrer és el 
que vol aconseguir l'ajun-
tament i per això s'ha anat 
a visitar a en Bigatà, qui es 
va comprometre a fer les 
oportunes gestions amb la 

Conselleria d'Ensenya-
ment En segon lloc es va 
arribar a l'acord de modifi-
car el Pla parcial de 
Gallecs, en el sentit de 
canviar una secció, on 
enlloc de pisos es construi-
ran vivendes unifamiliars. 

La Generalitat urbanitzarà 
el sector i es vendran les 
parcel·les. En tercer lloc es 
va parlar sobre el tema de 
la variant de la carretera 
N-152 que l'ajuntament 
vol fer realitat a la pobla-
ció. Segons Bigatà per a 
portar a terme el projecte 

cal abans que el Govern 
central faci el Pla de finan-
çament de les Autono-
mies, el qual encara està 
pendent Finalment el 
darrer tema tractat va ser 
el de la qüestió del peatge 
de l'autopista A-17, que en 
el tram de Mollet el preu és 
el més car d'Espanya i 
segons alguns, d'Europa i 
tot Jiménez ja va parlar fa 
poc temps amb el ministre 
d'Obres Públiques i Urba-
nisme, Javier Sàenz Cos-
culluela, per a veure si es 
podia intentar rebaixar el 

cost del peatge o suprimir-
lo. Bigatà es va compro-
metre a fer les gestions que 
calguin amb el ministre, ja 
que va considerar el preu 
del peatge com injust i 
discriminatori. 
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